



Kennedy Town Car Park

Electronic Ballot Arrangement for Allocating Quarterly Parking Service (March 2026 to May 2026)

Please be informed that the allocation of Quarterly Parking Service (March 2026 to May 2026) are as follows:

Vehicle Type	No. of Application	Ballot Arrangement
Private Car / Van	<i>Exceeding quota</i>	<i>Required</i>
Motorcycle	<i>Exceeding quota</i>	<i>Required</i>
Taxi	<i>Exceeding quota</i>	<i>Required</i>

The allocation of Private Car/Van, Motorcycle and Taxi Quarterly Parking Service by electronic ballot will be held on 10th February 2026 (Tuesday) at Conference Room, 2/F, Kennedy Town Community Complex, 12 Rock Hill St, Kennedy Town. The venue is right next to Exit B of Kennedy Town MTR Station.

The ballot will be conducted at 4:45 pm. Video recording will be arranged to record the whole process of the ballot.

The successful applicants of respective vehicle types are required to purchase the quarterly parking service between 11th February 2026 12:00 pm and 15th February 2026 23:59 pm at the shroff of Kennedy Town Car Park. Any applicant who fails to purchase the quarterly parking service during the specified period will be regarded as giving up his/her right.

• • • • • Leave it with us





堅尼地城停車場

季租泊車服務申請的電子抽籤安排 (2026年3月至2026年5月)

茲通告，2026年3月至2026年5月之季租泊車服務申請結果如下：

車輛類別	申請數目	季租抽籤安排
私家車 / 客貨車	超逾配額	需進行
電單車	超逾配額	需進行
的士	超逾配額	需進行

私家車/客貨車、電單車及的士季租泊車服務申請之電子抽籤將於 2026 年 2 月 10 日（星期二）在堅尼地城石山街 12 號堅尼地城社區綜合大樓 2 樓會議室進行。抽籤場地位於堅尼地城港鐵站 B 出口旁邊。

抽籤將於下午四時四十五分舉行，整個抽籤過程將會有錄影記錄。

各車輛類別的成功申請人須於 2026 年 2 月 11 日下午 12:00 至 15 日晚上 23:59 到堅尼地城停車場繳費處購買季租泊車服務。如申請人沒有在上述指定期間購買季租泊車服務，將被視作自動放棄購買季租泊車服務。

• • • • • • • Leave it with us

